
PROTOKÓL NR 1/06

z posiedzenia Zarzadu Powiatu w Wieluniu

z dnia 1 grudnia 2006r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Pan Andrzej Stepien

2. Pan Janusz Antczak

3.

4.

5.

Pan Waldemar Kluska

Pan Jan Kopec

Pani Krystyna Miskiewicz

- Przewodniczacy Zarzadu Powiatu

- Wiceprzewodniczacy Zarzadu Powiatu

- Czlonek

- Czlonek

- Czlonek

Ponadto w posiedzeniu udzial brali:

- --

1. Pan Andrzej Chowis

2. Pan Slawomir Kaftan

3.

4.

5.

6.

7.

Pani Bozena Laz

Pani Urszula Wozniakowska

Pan Maciej Górski

Pan Aleksander Owczarek

Pan Zenon Kolodziej

--------

- Sekretarz Powiatu

- Skarbnik Powiatu

- Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu

- Glówny Ksiegowy SP ZOZ w Wieluniu

- Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu

- Naczelnik Wydzialu Ogólnego

- Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury,

Sportu i Turystyki
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Proponowany porzadek posiedzenia:

1. Otwarcie I posiedzenia Zarzadu Powiatu.

2. Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

3. Przyjecie porzadku obrad.

4. Przyjecie projektu uchwaly Rady Powiatu w sprawie podzialu srodków PFRON

przypadajacych na teren powiatu wielunskiego wg algorytmu w 2006r. na

realizacje zadan okreslonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r. o rehabilitacji

zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu osób niepelnosprawnych.

5. Analiza sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ

w Wieluniu za III kwartaly 2006r.

6. Przyjecie informacji o wykonaniu kontraktu SP ZOZ w Wieluniu za III kwartaly

2006r.

7. Przyjecie informacji o dzialalnosci statutowej SP ZOZ w Wieluniu za III kwartal

2006r. oraz III kwartaly 2006r.

8. Informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o wystapieniu dyrektorów szpitali

powiatowych województwa lódzkiego do dyrektora Lódzkiego Oddzialu

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie zwiekszenia

kontraktów na swiadczenia medyczne na rok 2007.

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnoksztalcacego w Wieluniu

o zabezpieczenie w budzecie szkoly srodków finansowych na remont kominów

wentylacyjnych na budynku szkoly.

10.Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Specjalnego Osrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o wyrazenie zgody na nieodplatne

przekazanie tapczanów, kocy i poscieli dla Miedzyszkolnej Bursy w Wieluniu.

11.Przyjecie projektu uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach, placówkach

oswiatowo-wychowawczych i opiekunczo-wychowawczych prowadzonych przez

Powiat Wielunski.

12.Podjecie uchwaly Zarzadu Powiatu w Wieluniu w sprawie powolania Komisji

Egzaminacyjnych dla nauczycieli kontraktowych ubiegajacych sie o awans na

stopien nauczyciela mianowanego.

13.Rozpatrzenie wniosku Powiatowej Spolecznej Strazy Rybackiej w Wieluniu

w sprawie przyznania 2.200zl na prowadzenie monitoringu wód plynacych na

terenie powiatu wielunskiego na rok 2007.
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14.Przyjecie projektu uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu zmieniajacej uchwale

Nr xn 4/03 w sprawie uchwalenia Statutu PowiatuWielunskiego.

15.Przyjecie projektu uchwaly Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ogloszenia

tekstu jednolitego Statutu Powiatu Wielunskiego.

16.Przyjecie projektu uchwaly Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia

dla Starosty Wielunskiego.

17.Przyjecie projektu uchwaly Rady Powiatu w sprawie uchwalenia zasad

ustalajacych wysokosc diet przyslugujacych Przewodniczacemu Rady,

Wiceprzewodniczacym Rady, Przewodniczacym Komisji Rady Powiatu,

Wiceprzewodniczacym Komisji, czlonkom Zarzadu Powiatu i radnym

18.Sprawy biezace.

19.Wolne wnioski.

20.Zamkniecie I posiedzenia Zarzadu Powiatu.

Pkt 1

Otwarcie I posiedzenia Zarzadu Powiatu.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - otwieram

posiedzenie Zarzadu Powiatu nowej kadencji. Witam wszystkich obecnych na

dzisiejszym posiedzeniu Zarzadu.
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Pkt 2

Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - stwierdzam,

ze dzisiejsze posiedzenie jest prawomocne. Obecni sa wszyscy czlonkowie Zarzadu.

Pkt 3

Przviecie porzadku obrad.

Pan AndrzejStepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - proponowany

porzadek obrad zostal przedstawiony. Czy sa uwagi do porzadku obrad? Nie widze.

Kto jest za przyjeciem proponowanego porzadku obrad, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal proponowany porzadek posiedzenia

(5 osób glosowalo).
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Pkt 4

odzialu srodków PFRON

zadan okreslonvch w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r. o rehabilitacii zawodowe'

i spolecznei oraz zatrudnianiu osób niepelnosprawnvch.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - prosze Pania

Drutowska - Dyrektor PCPR w Wieluniu o wprowadzenie.

Pani Danuta Drutowska - Dyrektor PCPR w Wieluniu - Panie

Przewodniczacy! Szanowni Panstwo! W dniu 3 listopada otrzymalismy informacje

z Zarzadu PFRON, ze powiat otrzymal dodatkowe srodki w wysokosci 148.535zl.

W zwiazku z powyzszym przedlozylam Panstwu propozycje podzialu tych srodków,

która daje szanse ich wykorzystania. Jezeli beda pytania, postaram sie na nie

odpowiedziec. Dziekuje.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje. Do

materialu zostala dolaczona uchwala Powiatowej Spolecznej Rady ds. Osób

Niepelnosprawnych. Opinia Rady Spolecznej jest pozytywna. Otwieram dyskusje.

Pan Slawomir Kaftan - Skarbnik Powiatu - czy zostal pozytywnie

rozpatrzony wniosek Pan Waldemara Kluski?

PanWaldemarKluska- tak.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje.Czy

sa jeszcze pytania? Nie widze. Kto jest za przyjeciem projektu uchwaly Rady Powiatu

w sprawie podzialu srodków PFRON przypadajacych na teren powiatu wielunskiego,

prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie pozytywnie przyjal projekt uchwaly Rady

Powiatu w sprawie podzialu srodków PFRON przypadajacych na teren powiatu

wielunskiego wg algorytmu w 2006r. na realizacje zadan okreslonych w ustawie

z dnia 27 sierpnia 1997r. o rehabilitacji zawodowej i spolecznej oraz zatrudnianiu

osób niepelnosprawnych (5 osób glosowalo).

Material przekazano na sesje Rady Powiatu.
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Pkt 5

Analiza sprawozdania o przychodach. kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ

w Wieluniu za III kwartaly 2006r.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - prosze Pania

Bozene Laz - Dyrektor SP ZOZ o wprowadzenie.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - kazdorazowo

sprawozdanie z wykonania planu finansowego sporzadzane jest w ukladzie: plan na

dany rok i wykonanie. Sprawozdanie zawiera takie pozycje jak: przychody, koszty

i szacowane dodatkowe koszty. W nastepnej czesci materialu omówione sa

zobowiazania zakladu. Jest to niestety dla nas znaczaca pozycja.

Przedstawie Panstwu dane liczbowe:

- przychody pieniezne: plan - 27.041.500zl, wykonanie za III kwartaly -

21.534.271zl. Przychody niepieniezne: plan - 397.900,00zl, wykonanie -

1.173.881,91zl. W pozycji tej znajduja sie podpisane lub umorzone zobowiazania,

rozwiazane rezerwy na gratyfikacje, odprawy emerytalne, a takze zgodnie

z ustaleniem bieglego rewidenta fundusz swiadczen socjalnych.

- koszty: plan - 27.490.90zl, wykonanie - 20.547.496zl. Przewidywalismy strate

w wysokosci (-)449.400,00zl. Poniewaz umorzono pozycje: fundusz swiadczen

socjalnych ten wynik jest lepszy niz planowalismy pierwotnie i stanowi kwote

986.775,66zl.

- szacunkowy wynik finansowy zgodnie z planem na 2006r. jest (-)2.981.600,00zl,

zatem za okres do 30 wrzesnia jest (-)1.004.486,43zl - jest to strata za III kwartaly.

Przygotowujac plan finansowy na 2006r. przyjelismy, ze starta uksztaltuje sie na

poziomie (-)2.981.600,00zl. Na ten moment juz wiemy, ze wynik finansowy na koniec

roku 2006 bedzie korzystniejszy niz pierwotnie planowalismy. Wplyw na to ma nie

tylko umorzenie pozycji, która stanowi fundusz swiadczen socjalnych, ale równiez

dodatkowe przychody, np. pozyskane z Narodowego Funduszu Zdrowia, dodatkowe

swiadczenia nielimitowane, czy dodatkowe srodki na programy profilaktyczne

i poradnie specjalistyczne.

W nastepnej czesci naszego sprawozdania sa opisane zobowiazania zakladu.

Zobowiazania zakladu na dzien 31 grudnia 2005r. wynosily 36.233.131,19zl,
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a na dzien 30 wrzesnia (na dzien sporzadzania sprawozdania) - 37.221.240,98zl.

Przyrost zobowiazan od poczatku roku do momentu, na który przypada dzien

sprawozdania to jest kwota okolo 1mln.zl. Porównujac poprzednie miesiace nie jest

to znaczacy przyrost. W tym roku obserwujemy, ze dzialania podejmowane

w ramach programu restrukturyzacyjnego przyniosly swoje efekty, a te efekty

przedkladaja sie na wynik finansowy. Widzimy, ze tempo przyrostu zobowiazan

w porównaniu z wczesniejszymi okresami jest znacznie mniejsze, a byloby jeszcze

mniejsze gdyby nie dodatkowe pozycje, które wplynely. Jedna z nich sa odsetki, jakie

musimy dopisywac np. od ZUS-u. Mielismy nadzieje, ze wczesniej otrzymamy ugode

restrukturyzacyjna, a wówczas otrzymamy ostatnia rate pozyczki, która w calosci

miala byc przekazana na zobowiazania wobec ZUS. Wówczas kwota naszych

zobowiazan w stosunku do ZUS-u bylaby nizsza.

W sprawozdania omówilismy zobowiazania z tytulu dostawców, towarów i uslug. Te

zobowiazania na ten moment stanowia dla nas najwieksze zagrozenie. Jest to kwota

okolo 3.600tys.zl. Dostawcy groza nam komornikiem, nie chca na biezaco dostarczac

leków. Staramy sie jednak tak dzialac zeby zabezpieczyc plynna dzialalnosc szpitala,

zeby nie bylo problemów z jego funkcjonowaniem. W ostatnim czasie uruchomilismy

krótka pozyczke, aby zamienic zobowiazania krótkoterminowe na dlugoterminowe,

bo wówczas sa one rozlozone na raty. Pozostale zobowiazania, które wynikaja

z tytulu kredytów, czy wobec ZUS-u, wierzycieli publiczno - prawnych mamy

poukladane. Mamy zawarte ugody, na biezaco placimy nasze platnosci dotyczace

ZUS-u, podatku. Kwota, która dla nas stanowi najwieksze niebezpieczenstwo to
~

kwota wymagalnych zobowiazan rzeczowych. Na biezaco podejmujemy dzialania,

które maja prowadzic do zamiany zobowiazan krótkoterminowych na

dlugoterminowe. Caly czas staramy sie podejmowac rózne dzialania, które pozwola

nam zmniejszac koszty. W tej kwocie zobowiazan miesci kwota zobowiazan, która

bedzie podlegala umorzeniu w momencie, kiedy wykonamy ugode

restrukturyzacyjna. Umorzeniu w momencie wykonania ugody restrukturyzacyjnej

bedzie podlegala kwota 5.025.712zl. Od tej kwoty równiez naliczone sa odsetki.

Wszystkie dzialania prowadzone sa zgodnie z naszym programem

restrukturyzacyjnym. Tworzac ten program wiedzielismy, ze taka sytuacja bedzie

miala miejsce. Rodza sie problemy wynikajace z tego, iz NFZ nie wywiazuje sie ze

zobowiazan, które przekazywal nam pisemnie w momencie tworzenia programu

restrukturyzacyjnego, mam na mysli wskaznik wzrostu przychodu. Wówczas byla
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mowa o tym, ze przychódna swiadczeniamedycznena rok 2006 wzrosnie o 8%

i równiez o tyle samo na nastepny rok. W tym roku w przypadku naszego szpitala

NFZ wywiazal sie z danej obietnicy, problem bedzie w roku nastepnym. Nasz szpital

dzwiga na sobie, tak jak prawie wszystkie szpitale, caly balast w postaci zobowiazan.

Nikt, mimo programu restrukturyzacyjnego, nie zdjal z nas tych zobowiazan, my je

w dalszym ciagu splacamy.

W sprawozdaniu szczególowo rozpisane zostaly wszystkie zobowiazania wynikajace

z tytulu kredytu, z tytulu podatku. Sa to sprawy poukladane.

Otrzymalismy juz decyzje o warunkach restrukturyzacji, o czym wczesniej

informowalam, pomimo, ze sad nie wyznaczyl terminu rozprawy. Jednym

z podstawowych warunków otrzymania decyzji bylo zawarcie ugód z naszymi

wierzycielami. My takie ugody zawarlismy, ale dwóch wierzycieli sie odwolalo.

W zwiazku z powyzszym nie moglismy otrzymac decyzji o warunkach

restrukturyzacji. W przypadku firmy windykacyjnej - "Magellan" wygralismy sprawe

w I i II instancji. Natomiast w przypadku drugiej firmy "Prodex" z siedziba we

Wroclawiu sad nie wyznaczyl nawet terminu rozprawy, pomimo moich interwencji.

Domówilismy sie sami. Uzyskalismy porozumienie z firma "Prodex". Juz wplynela

trzecia rata pozyczki. W dniu wczorajszym, zgodnie z programem cala kwota zostala

przekazywana na nasze zobowiazania wobec ZUS. W tej chwili mamy mozliwosc

uzyskac na przelomie grudnia i stycznia kwote 300tys.zl w ratach "203". Mamy juz

podpisane wszystkie umowy. Zmniejsza sie nasze zobowiazania w stosunku do

ZUS-u, które przejda na nasze zobowiazania w stosunku do Banku Gospodarstwa

Krajowego.

Naleznosci zakladu na dzien 30 wrzesnia to sa naleznosci glównie w stosunku do

Narodowego Funduszu Zdrowia. One wplywaja na biezaco i nie mamy z tym

problemu, z tym ze zobowiazania za dany miesiac NFZ placi dopiero w nastepnym

miesiacu, dlatego one na koniec wrzesnia musza byc wykazane jako nasze
naleznosci w stosunku do Funduszu.

W nastepnej czesci sprawozdania zgodnie z wczesniejszymi ustaleniami

zalaczylismy rachunek zysków i strat, porównanie przychodów i kosztów za okres od

stycznia do wrzesnia 2006r. i od stycznia do wrzesnia 2005r.

Cale sprawozdanie mialo na celu porównanie pewnych pozycji. Gdyby nie zostaly

nalozone na nas pewne rzeczy, na które nie mamy wplywu, wynik finansowy bylby

korzystniejszy niz w roku ubieglym. Jedna z takich pozycji jest amortyzacja, która jest
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kosztem niepienieznym, ale która zgodnie z ustawa o rachunkowosci musimy

naliczac. Koszty sadowe, koszty komornicze, naliczone odsetki od kredytu - sa to

pozycje, które wyniknely w duzej mierze na skutek zmniejszenia kontaktów.

Podwyzki z tytulu ustawy "203" kosztowaly nas 15.000.000zl. Gdyby nie ciazyly na

nas te zobowiazania i wszystkie pochodne od zobowiazan, poradzilibySmysobie z ta

sytuacja.

W sprawozdaniu ujelismy równiez taka pozycje jak: utworzone rezerwy na

gratyfikacje i utworzone rezerwy na odprawy emerytalne. To sa pozycje, które my

musimy naliczac zgodnie z ustawa. Sa one wyplacane na biezaco, ale my musimy

przewidziec rezerwe na dany rok.

Jesli beda pytania, postaram sie na nie odpowiedziec.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje.

Otwieram dyskusje.

Pani Krystyna Miskiewicz - w pozycji: "przychody netto ze sprzedazy

i zrównane z nimi, w tym:" plan finansowy na 2006r. jest 25.447.500zl, a wykonanie

do 30 wrzesnia 2006r. - 18.430.796,87zl. Wedlug moich obliczen jest to kwota
19m1n.zl.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - ta pozycja wiaze sie

z niewykonaniem kontraktu. W szpitalu mamy czesciowo niewykonany kontrakt, ale

mamy tez nadwykonanie, poniewaz nie mozemy przewidziec do konca sytuacji, jaka

bedzie na poszczególnych oddzialach. Generalnie mamy wiecej nadwykonan niz

niewykonan. Do 8 grudnia powinnismy przedlozyc do Narodowego Funduszu

Zdrowia propozycje przesuniec miedzy poszczególnymi oddzialami, co pozwoli

wykorzystac pieniadze.

Pani Krystyna Miskiewicz - ta róznica z tego wynika?

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - tak. Bedzie to bardziej

przejrzyste w momencie omawiana kontraktu.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - na jakim etapie

jest sprawa ugody z NFZ w sprawie "313". Mówilismy o kwocie 15.000.000zl lacznie

z odsetkami. Drugie pytanie dotyczy sieci szpitali. Czy zapadly juz w tym temacie

jakies konkretne decyzje?

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - odpowiadajacna

pierwsze pytanie: zalozylismy sprawe NFZ. Nasze roszczenie opiewa na kwote

15.000.000zl. Byc moze slyszeliscie Panstwo, ze ukazalo sie w tej sprawie
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orzeczenie Trybunalu Konstytucyjnego. Sad Najwyzszy stwierdzil, ze koszty tych

podwyzek powinna poniesc kazda ze stron po 50%. Trybunal Konstytucyjny, który

jeszcze raz te sprawe dokladnie analizowal uznal, iz pod uwage moga byc brane

tylko lata 2001 - 2002.W naszym przypadku jest to polowa kwoty, o która

wystepowalismy. Wedlug Narodowego Funduszu Zdrowia i Ministerstwa kwota

glówna za lata 2001 - 2002 i odsetki powinna byc jeszcze pomniejszona o kwote,

jaka wynika z tytulu umorzenia pozyczki, poniewaz zgodnie z nowelizacja ustawy

o pomocy publicznej pozyczka ta moze byc umorzona w wysokosci 70%. W zwiazku

z powyzszym wedlug naszych wyliczen mozemy mówic o kwocie okolo 3.000.000zl.

Jestesmy na etapie rozmów. W poniedzialek NFZ ma przeslac propozycje ugody.

Caly czas rozwazamy propozycje podpisania ugody, której projekt Panstwu

przedstawie. Kolejna rozprawa sadowa w powyzszej sprawie wyznaczona jest na

dzien 7 grudnia.

Ukazal sie projekt ustawy o sieci szpitali publicznych. Dla nas i wiekszosci szpitali

najwiekszym problemem bedzie sytuacja ekonomiczna, ale zgodnie z zalozeniami

nie wyklucza to mozliwosci wejscia do sieci. Trzeba bedzie przygotowac program

naprawczy. W projekcie ustawy istotne miejsce zajmuja takie pozycje jak spelnienie

wymogów stawianych w Rozporzadzeniu mówiacym o wymaganiach, jakim powinny

odpowiadac pomieszczenia, w których swiadczone sa uslugi medyczne. Do 2010r.

musimy zmodernizowac pomieszczenia, sprzet medyczny. To jest nasza glówna

bolaczka, poniewaz w dalszym ciagu nie ma planowych srodków na inwestycje. Ani

organy zalozycielskie, ani szpitale nie otrzymuja subwencji na naprawe sluzby

zdrowia. Funkcjonuja tylko wszystkie programy. My kazdego roku staramy sie

pozyskiwac srodki. W tym roku zainwestowalismy kwote okolo 1.50Otys.zl.Znaczaca

pozycja w ustawie o sieci szpitali jest tez pozycja dotyczaca monitorowania jakosci.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - rozumiem, ze

ta ustawa wskazuje tylko parametry, jakiem powinny odpowiadac szpitale.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - zgodnie z procedura

wniosek dyrektora szpitala zaopiniowany przez Rade Spoleczna w polaczeniu

z organem zalozycielskim, bedzie przekazywany do nowej instytucji - Rady ds.

Szpitalnictwa powolanej na szczeblu centralnym, a nastepnie na szczeblach

regionalnych. W sklad Rady beda wchodzili przedstawiciele poszczególnych

organów zalozycielskich. Rada bedzie opiniowala przedstawiony przez dyrektora

wniosek o wlaczenie do sieci szpitali publicznych, który nastepnie zostanie
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przekazany do Ministra Zdrowia, a ten z kolei wyda decyzje o ujeciu danego szpitala

w sieci.

PanAndrzejStepien- PrzewodniczacyZarzaduPowiatu- czy sa jeszcze

pytania? Prosze, Naczelnik Owczarek.

Pan Aleksander Owczarek - Naczelnik Wydzialu Ogólnego - prosze Pania

Dyrektor o wyjasnienie, dlaczego w zobowiazaniach z tytulu inwestycji wystepuje

ugoda dlugoterminowa z Agencja Poszanowania Energii.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - kotlownia zostala juz

zakupiona. Wykreslony jest juz rejestr zastawu. Pozostaje jeszcze odrebna sprawa

kolektorów slonecznych. Podpisalismy ugode zgodnie, z która do 2013r. splacamy

miesieczne raty w wysokosci okolo 2.1OOzl.Jest to realizowane na biezaco.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje. Czy

w tym punkcie ktos chcialby jeszcze zabrac glos? Nie widze. Kto jest za przyjeciem

sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ za III kwartaly

2006r., prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal sprawozdanie o przychodach,

kosztach i wyniku finansowym SP ZOZ w Wieluniu za 11/kwartaly 2006r. (4 osoby

glosowaly).

Naczelnik Wydzialu Ogólnego zostal zobowiazany do wystosowania pisma do

Przewodniczacego Rady Powiatu o przesuniecie terminu rozpatrzenia powyzszej

informacji przez Rade Powiatu. Material zostanie rozpatrzony po powolaniu komisji

stalych Rady.
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Pkt 6

Przviecie informacii o wykonaniu kontraktu SP ZOZ w Wieluniu za III kwarta

2006r.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - prosze Pania

Laz o zabranie glosu.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - powyzsza informacje

przedstawilismy w podziale na wykonanie kontraktu w zakresie hospitalizacji,

specjalistki, rehabilitacji, pomocy dlugoterminowej. Najwiekszy kontrakt z NFZ na

kwote ponad 19m1n.zl posiadamy na nasze zasadnicze dzialania (uslugi

szpitalnictwa) - hospitalizacje. W materiale dokladnie pokazalismy, w jakim zakresie

jest wykonywany kontrakt.

Pan Slawomir Kaftan - Skarbnik Powiatu - proponuje nie wykazywac juz

pozycji zerowych, poradni, które juz nie istnieja.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - dobrze. Nadwykonan

mamy na kwote 633tys.zl, a niewykonan na kwote 596tys.zl. Niestety na

niewykonanie kontraktu wplyw ma jeszcze sytuacja strajkowa. Niektóre oddzialy

maja klopoty z wykonaniem w calosci kontraktu. Dotyczy to Oddzialu Urazowo -
Ortopedycznego, Oddzialu Chirurgicznego. Kontrakt niewykonany jest równiez na

Oddziale Intensywnej Terapii, ale to jest szczególny oddzial. Mamy jednak nadzieje,

ze na koniec roku, dzieki przesunieciom miedzy poszczególnymi pozycjami uda nam

sie ten problem rozwiazac. Wedlug naszych wstepnych wyliczen powinno byc nawet

wiecej nadwykonan niz niewykonan.

Pani Krystyna Miskiewicz - jak nalezy interpretowac sytuacje na Oddziale

Chirurgii Dzieciecej gdzie wykonanie kontraktu za III kwartaly wynosi 102,33%?

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - ten oddzial powinien byc

zamkniety od dwóch miesiecy.

Pani Krystyna Miskiewicz - jak Panstwo to rozliczaliscie?

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - zgodnie z procedura

rozliczania, jezeli oddzial wykona wiecej uslug niz przypada na dany miesiac, NFZ

wyplaca tylko tyle ile planowo przypada na dany miesiac, czyli tzw. 1/12.
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W przypadku Oddzialu Chirurgii Dzieciecej te pieniadze beda sukcesywnie wplywac

kazdego miesiaca.

Na ten moment sytuacja dla szpitala jest o tyle trudna, ze nie mamy zaplaconych

pieniedzy za niewykonany kontrakt i za nadwykonania. Zagrozona jest kwota okolo

700tys.zl. Otrzymamy je byc moze w styczniu.

Pani Krystyna Miskiewicz - kolejne pytanie dotyczy Pododdzialu

Rehabilitacji gdzie wykonanie kontraktu jest na poziomie 70,90%, a wiem, ze juz

dawno nie ma zapisów na ten Pododdzial.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - Prosze Panstwa!

Pododdzial Rehabilitacji funkcjonuje w tej chwili przy Oddziale Urazowo -

Ortopedycznym. Sytuacja niewykonania kontraktu na tym oddziale wynika niestety ze

strajku. Ale jest to oddzial, który ma trudnosci zwiazane z nadrobieniem limitu,

poniewaz na tym oddziale pacjent minimum musi lezec 21 dni, zeby NFZ nam

zaplacil. Sytuacja troche sie rozladuje na poczatku przyszlego roku, bo jak Panstwo

wiecie bedzie dzialal oddzial z prawdziwego zdarzenia. Na tym oddziale bedzie

o 5 lózek wiecej, ale niestety NFZ nie chce nam zwiekszyc kontraktu. Kolejka na

pewno jeszcze bedzie, bo potrzeby w zakresie rehabilitacji sa ogromne.

Pan Maciej Górski - Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wielunia - sprawozdanie

dotyczy okresu styczen - wrzesien 2006. Oddzial majac statutowo 15 lózek,

praktycznie leczyl caly czas 17 - 18 pacjentów, czyli na konca listopada ten kontrakt

jest zrobiony na biezaco. To, co w ciagu tygodni strajku zostalo stracone, przez

kolejne miesiace sukcesywnie nadrobiono, a kolejki sa i obawiam sie, ze niestety

beda. Nawet gdybysmy otworzyli dwa oddzialy dwudziesto lózkowe, ze wzgledu na

ogromne zapotrzebowanie naszych obywateli, te oddzialy i tak bylyby pelne.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje. Czy

sa jeszcze pytania w tym temacie? Nie widze. Kto jest za przyjeciem powyzszej

informacji, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal informacje o wykonaniu kontraktu

SP ZOZ w Wieluniuza 11/kwartaly2006r. (5 osób glosowalo).
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